
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 18/05/2021 

 
Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Παραίτηση σύσσωμου Επιστημονικού Συμβουλίου στο Γενικό Νοσοκομείο 

της Σύρου» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σοβαρά ερωτηματικά αλλά και προβλήματα ως προς την ομαλή λειτουργία του Γενικού 
Νοσοκομείου Σύρου ‘’Βαρδάκειο και Πρώιο’’, προκύπτουν από την παραίτηση σύσσωμου 
του Επιστημονικού Συμβουλίου, του ως άνω Νοσοκομείου. Αξίζει εδώ να επισημάνουμε 
ότι, το συγκεκριμένο όργανο έχει ουσιαστικές επιστημονικές και διοικητικές αρμοδιότητες, 
οπότε, με την παραίτησή του δημιουργούνται σοβαρά προβλήματα στο Νοσοκομείο. Η 
παραίτηση έγινε από το σύνολο των μελών του συμβουλίου και σύμφωνα με την επιστολή 
παραίτησης, ο λόγος αναγράφεται ότι ήταν η διαρκής απαξίωση του Συμβουλίου. 
Συγκεκριμένα, το Συμβούλιο δεν συγκαλούνταν κάθε δεκαπέντε ήμερες, ως όφειλε, βάσει 
νόμου, καθώς επίσης, εξέταζε θέματα που άπτονταν των αρμοδιοτήτων του με 
καθυστέρηση ή δεν τα εξέταζε καθόλου, ενώ μάλιστα για τα εν λόγω είχαν ληφθεί ήδη οι 
σχετικές εκτελεστικές αποφάσεις. Επιπροσθέτως, επισημαίνεται ότι για την απαξίωση αυτή 
ήταν ήδη ενήμεροι, τόσο ο Διοικητής του Νοσοκομείου, όσο και η Διοίκηση της 2ης ΥΠΕ. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεσθε να προβείτε σε Ένορκη Διοικητική Εξέταση για την διεύρυνση των 
καταγγελιών των μελών του παραιτηθέντος Επιστημονικού Συμβουλίου και την απόδοση 
διοικητικών ή και άλλων ευθυνών, που ενδέχεται να προκύψουν εξ’ αυτής;  
 

2. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, ώστε να επαναλειτουργήσει το ως 
άνω Επιστημονικό Συμβούλιο και κατ’ επέκταση, το Νοσοκομείου της Σύρου. 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
https://www.ygeianet.gr/%ce%9a%ce%b1%cf%84%ce%b7%ce%b3%ce%bf%cf%81%ce%af%ce%b5%cf%82/
%ce%95%cf%80%ce%b9%ce%ba%ce%b1%ce%b9%cf%81%cf%8c%cf%84%ce%b7%cf%84%ce%b1/2021/04/
25/%ce%9d%ce%9f%ce%a3%ce%9f%ce%9a%ce%9f%ce%9c%ce%95%ce%99%ce%9f__%ce%a3%ce%a5%ce
%a1%ce%9f%ce%a5:_%ce%a0%ce%b1%cf%81%ce%b1%ce%b9%cf%84%ce%ae%ce%b8%ce%b7%ce%ba%c
e%b5_%cf%83%cf%8d%cf%83%cf%83%cf%89%ce%bc%ce%bf_%cf%84%ce%bf_%ce%95%cf%80%ce%b9%cf
%83%cf%84%ce%b7%ce%bc%ce%bf%ce%bd%ce%b9%ce%ba%cf%8c_%ce%a3%cf%85%ce%bc%ce%b2%ce
%bf%cf%8d%ce%bb%ce%b9%ce%bf  
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